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Inspraak plus  
 

ANDERS: kartel voor politieke vernieuwing in Wachtebeke 
Rek. nr. BE97 0682 4762 3849  Facebook: facebook.com/AndersWachtbeke 
 Jaargang 41 nummer 4 – dec. 2023 v.u. Heidi Misseghers Cornilstraat 3B 9185 Wachtebeke 

ANDERS wenst aan de bewoners van Wachtebeke een sociaal, ecologisch maar betaalbaar alternatief 
aan te bieden, met respect voor het individu.  

P.B. 
9185 Wachtebeke 

P004473 

Fusie Wachtebeke Lochristi, de definitie-
ve beslissing 
 
Op de gemeenteraad van november werd in 
beide gemeenten unaniem beslist om te fusio-
neren zodat we onze inwoners nog beter van 
dienst kunnen zijn.  
De basis is en blijft de Kompasnota, onze Fusie
-bijbel, een visie waar elke politieke fractie ach-
terstaat. De Kompasnota werd in het voorjaar 
al door beide gemeenten goedgekeurd. Op de 
gemeenteraad van Lochristi werd de Kompas-
nota dan ook door alle mandatarissen onderte-

kend als blijk van engagement. 
Dank aan iedereen, ambtenaren en politici, voor de vele inhoudelijke gesprekken waar we van elkaar leerden 
en samen naar oplossingen zochten.   
 
Op 1 januari 2025 hebben we een gemeente van 31.000 inwoners.   
De vrijwillige fusie wordt door Vlaanderen beloond met een schuldenovername. Het nieuwe Lochristi zal met 
een bedrag van 12,2 miljoen euro schuldenvrij kunnen starten op 01/01/2025. 
De fusie moest gedragen zijn door alle fracties uit onze gemeenteraden. Daarom werden het voorbije jaar 
inforondes in alle deelgemeenten georganiseerd. Inwoners konden hun vragen stellen en bezorgdheden ui-
ten. 
Lochristi en Wachtebeke zijn landelijke gemeenten met een sterke binding. De gemeenten zijn complemen-
tair. Lochristi heeft een uitgebreide winkelvoorziening en sportinfrastructuur. Wachtebeke heeft veel natuur: 
het Kloosterbos, het Heidebos en het Provinciaal Domein Puyenbroeck. Beide gemeenten hebben een mooi 
vrijetijdsaanbod en een sterk verenigingsleven. Een fusie tussen beide lokale besturen biedt heel wat kansen 
voor de inwoners van beide gemeenten. Een efficiënte dienstverlening, professionalisering op ambtelijk vlak 
en een strategische beleidsvorming. 
Er zijn ook bezorgdheden: afstand en bereikbaarheid. De bereikbaarheid en aanspreekbaarheid van ambte-
naren en politici in alle deelgemeenten moet gewaarborgd worden. Wachtebeke heeft op dat terrein de voor-
bije jaren sterk ingezet. Het vertrouwen in de politiek kan alleen welvaren als we die bereikbaarheid en parti-
cipatie van burgers garanderen. Er komt nog veel werk op ons af om alles tot in de puntjes voor te bereiden, 
zodat de start van de fusie in januari 2025 zonder hindernissen of fouten verloopt.  
 
Beste Wachtebekenaren, we nemen een belangrijke stap voorwaarts naar een gemeente met meer mogelijk-
heden. Wees evenwel verzekerd dat we onze eigenheid als Wachtebekenaren zullen behouden in de nieuwe 
gemeente. Eigenzinnig, koppig maar zo warm en gastvrij. 
Laat ons samen de stap zetten !   

 

Financiële toestand gemeente 
 
Het gemeentebestuur van Wachtebeke gaat zorgzaam om met het 
belastinggeld van de inwoners. Wel worden we geconfronteerd met 
nieuwe uitdagingen die veel geld kosten: de maatregelen rond de co-
vidpandemie, de energiecrisis, de stijgende loonkosten door de infla-
tie, de regiovorming en haar gevolgen bij de politie en brandweer. De 
lokale besturen hebben al deze crisissen goed aangepakt.  
Inwoners verlangen ook steeds meer van hun bestuur: meer politie,  
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sneller herstel van wegen, snellere informatieverstrekking, enz... Het gemeentebestuur vervult heden de 
meest toegankelijke overheid. We zijn het aanspreekpunt geworden en moeten daar ook een antwoord op 
kunnen geven.  
We zullen met dit bestuur van ANDERS/Open VLD 80% van de verkiezingsbeloften hebben uitgevoerd op 
het einde van deze legislatuur.   
Dat is mooi, maar we bereiken de grens van ons financieel vermogen, net zoals dit in veel kleine besturen is. 
We moesten voor het budget van 2024 een gat van meer dan 2 miljoen euro dichtrijden. We zijn daarin ge-
slaagd door een aantal openbare werken voor 1 of twee jaar te verschuiven. Ook houden we de dure pro-
jecten voorlopig weg.  
 

Straatverlichting blijft langer branden in Wachtebeke  
 

Het doofplan van de straatverlichting werd aangepast.  
De omschakeling van de brandregimes werd door Fluvius tussen 
27 november en midden december uitgevoerd. 
De verlichting wordt gedoofd van 24u tot 4u 's morgens op maan-
dag, dinsdag, woensdag, donderdag en zondag.  
Op vrijdag- en zaterdagnacht zal de verlichting - waar mogelijk -  
gedimd of niet gedoofd worden. De regeling van de openbare ver-
lichting is nu gelijk aan die van Lochristi. 
De kerstverlichting aan de kerk en de kerstboom op het Per-
synplein blijven de ganse feestperiode branden.   
 
Fluvius zal de openbare verlichting versneld verledden. Tegen 2027 zou de verlichting in gans Wachtebeke 
LED verlichting zijn. Dat leidt tot een lagere verbruikskost en is beter voor het milieu. Daar doen we het voor. 
 

De Mendonkse dreef kreeg een nieuwe deklaag 
 

Het Wachtebeeks bestuur (ANDERS/Open VLD) blijft de wegen herstellen. Een verkiezingsbelofte uit 2018.  
De Mendonkse Dreef kreeg een nieuwe asfalttoplaag in september. Een opfrissing was nodig want het weg-
dek vertoonde veel scheuren. Het wegdek werd 5 cm gefreesd en de bermen zijn genivelleerd.  
Helaas leent dit mooie wegdek zich tot onverantwoord rijgedrag. Als gevolg daarvan zullen er in 2024 snel-
heidsremmende maatregelen komen. De werken worden voor 70% gesubsidieerd. Veiligheid staat vooraan 
in onze en uw agenda.  
 

Triest: wanneer aanleg fietspaden op de N449?   
 

In 2007 werd beslist dat er gescheiden fietspaden zouden worden aangelegd langs de N449 (Zaffelare – 
Wachtebeke tot aan kruispunt JFK Kennedylaan). Deze weg wordt beheert door de Vlaamse overheid. In die 
16 jaar werden wel nutsvoorzieningen aangelegd, maar tot op heden is er geen nieuw studiebureau en aan-
nemer om deze noodzakelijke werken uit te voeren.  
We hadden het voorbije jaar meldingen van de Vlaamse overheid dat de werken zouden kunnen starten be-
gin 2024. Burgemeester Rudy bracht een bezoek aan het kabinet van de bevoegde minister Peeters om aan 
te dringen op een snelle aanpak van dit dossier. Bleek daar dat de uitvoering van de fietspaden niet voorzien 
is in 2024 of 2025. Wachtebeke wil dat de aanleg van deze gescheiden fietspaden prioritair is. Er zijn de af-
gelopen 16 jaar teveel zwakke weggebruikers in Wachtebeke op de N449 om het leven gekomen door door-
gaand vrachtverkeer of door de slechte staat van het wegdek. Dit jaar kwamen al twee fietsers om het leven. 
Omdat de aanleg van de fietspaden werd uitgesteld heeft AWV voorlopige maatregelen getroffen. De toe-
stand van het wegdek op Walderdonk was dermate gevaarlijk geworden dat in november een nieuwe dek-
laag is aangebracht op 3 dagen tijd. Deze nieuwe deklaag 
zal standhouden tot het moment dat de gescheiden fiets-
paden worden aangelegd en er dan ook een gedeelte rio-
lering wordt vernieuwd op Walderdonk. Na het recente do-
delijke ongeval op Walderdonk heeft onze burgemeester 
aan de alarmbel getrokken. Er werd door hem een over-
legvergadering met het kabinet van de minister, AWV en 
Aquafin samengeroepen op 15 december. Nu moet er snel 
duidelijkheid komen over de aanleg van de veilige geschei-
den fietsspaden op de N449. 
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Onze gemeenteraadsleden en bestuursleden 

Boven, vlnr: Rudy Van Cronenburg, Peter Van Bambost, Christine Bax, André Chalmet en Antoon De Baets 
Onder, vlnr: Patrick Gerard, Dirk Ongenae, Karine Cornelis, Urbain Meers, Julien Vandermast en Alex Hermie 

Nieuwjaarsreceptie  ANDERS en gemeente Wachtebeke op 21 januari 2024 
 
Op zondag 21 januari te 10u30 gaat de jaarlijkse Nieuwjaarsreceptie voor alle inwoners van Wachtebeke 
door op het Persynplein. 
De laatste nieuwjaarsreceptie als gemeente Wachtebeke.   

 
We gaan voor het gewone recept: een optreden van 
de harmonie, een nieuwjaarsspeech, kraampjes van 
de verenigingen; kortom een gezellig samenzijn met 
vrienden, familie en buren. We heffen samen het glas 
op de toekomst van onze gemeente.  
 
ANDERS Wachtebeke is present en biedt u een 
gratis drankje aan. 
       
Op hetzelfde moment gaat de officiële opening van 
de vernieuwde toegang tot het Cultuurhuis Safarken 
door. We kunnen dan weer door de voordeur naar de 
foyer en de bieb. 

Het kern-bestuur (vanaf 3/10/2021) 

Heidi Misseghers, Wim Van de Walle, Anita 
Van Cronenburg, Eva Raman 
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Overledebrug voor lange tijd afgesloten 
 
Wachtebeke heeft 2 door Erfgoed beschermde bruggen: Overlede- en Kalvebrug. Ze dateren van vóór 1945, 
toen er nog met paard en kar werd gereden. Heel regelmatig worden de bruggen stuk gereden. Het transport 
van vandaag is dan ook niet meer te vergelijken met toen. De kosten voor de steeds terugkerende beschadi-
gingen lopen erg hoog op. Sedert begin 2023 lopen gesprekken met de bevoegde overheid: de Vlaamse 
Waterweg. Ze nemen onze verzuchtingen serieus en zullen de problemen aanpakken.  
 
Denkpistes zijn:  

• Een nieuwe bredere brug aanleggen met aparte fietspaden op dezelfde plaats. De Vlaamse Waterweg 

verwacht dat een goedkeuring vanuit Vlaanderen zeker 4 à 5 jaar zou duren.  

• De beschermde brug verplaatsen naar een andere locatie zodat ze zou kunnen gebruikt worden door 

zwakke weggebruikers in een toeristisch aanbod.   

• Het doorgaand vrachtverkeer weren uit onze dorpskern op de N449. Dit is besloten en goedgekeurd in 

ons nieuwe mobiliteitsplan en in de Vervoeregioraad en met goedkeuring van buurgemeente Lochristi.  

• De realisatie door Vlaanderen van de gescheiden fietspaden op de N449 doorheen Wachtebeke vanaf 

Zaffelare tot JFK kruispunt Zelzate. Een besluit dat al 16 jaar wacht op uitvoering.  
 

Deze problemen zijn ook aangekaart op het kabinet van de bevoegde minister Lydia Peeters, waarbij aange-
drongen werd om het doorgaand vrachtverkeer komende van E34, E17 of R4 te weren uit onze dorpskern. 
We kregen veel begrip maar tot op heden weinig concrete vooruitzichten.  
 
De gemeente heeft in oktober, bij de zoveelste zware beschadiging, opgeroepen om deze brug niet meer te 
laten gebruiken voor vrachtvervoer boven de 
3.5t. Veel chauffeurs negeren deze maatregel 
want de laatste weken dendert steeds meer 
zwaar verkeer over de brug.  Dus moeten an-
dere en verdergaande maatregelen getroffen 
worden.  
 
De gemeenteraad besliste op 23 november 
unaniem om vanaf december slimme, semi-
vaste ANPR-camera’s te plaatsen aan Overle-
debrug. Nummerplaatherkenning mét bijhoren-
de boetes voor voertuigen zwaarder dan 3,5 
ton. Iedereen weet uiteraard dat de opbrengst 
van de boetes niet naar de gemeente gaan 
maar wel naar de federale en Vlaamse over-
heid.  
 
In januari 2024 zal de Vlaamse Waterweg de Overledebrug volledig wegnemen. Waarschijnlijk duren de 
werkzaamheden een 3-tal maanden. Een ponton zal worden aangelegd voor voetgangers en fietsers.  
 
Ondertussen wordt verder bekeken welke maatregelen we kunnen nemen om te voorkomen dat ook 

Kalvebrug hetzelfde lot moet ondergaan. We zijn vastberaden om onze gemeente 
veiliger te maken en doorgaand vrachtverkeer uit onze kern te weren.  
 

Ontharden Van Puyveldeplein op Overslag in 2024 
 
Er is al veel over gesproken: tijdens het parcours van de herbestemming van de 
kerk kwam steeds de vraag naar voor over wat er met het plein kan gebeuren.  
We hebben fors moeten snoeien in onze meerjarenbegroting maar de ontharding 
van het Van Puyveldeplein is overeind gebleven. We kunnen nu zeggen dat er in 
2024 geld is voorzien om tot realisatie over te gaan. Een bedrag van 400.000 euro  
is ingeschreven door de gemeente. Aanzienlijk meer dan was voorzien. Er zal ook 
geld beschikbaar komen voor de plaatsing van speeltuigen op openbaar domein.  
Inwoners van Overslag: het wordt mooier en gezelliger in het internationale dorp 
Overslag. Dank aan alle mensen die daaraan hebben meegewerkt.  
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Onthullen van een gedenkteken op Overslag 
 
Op 12 november werd op het Van Puyveldeplein in Overslag een monument onthuld door de burgemeesters 
van Terneuzen en Wachtebeke met een voor zich sprekende tekst: 
 

We herdenken de militaire en burgerslachtoffers van alle oorlogen. 
We zullen ze nooit vergeten. 
Vrede is het hoogste goed !”  

 
Bloemen werden neergelegd aan het beeld geschonken door de familie van Nand Huyghe en door de 
gemeente Terneuzen. Dit ter nagedachtenis van alle oorlogsslachtoffers.  
Hartelijk dank aan het wijkplatform Overslag om deze plechtigheid te organiseren en er in de toekomst een 
waardige jaarlijkse herdenking van te maken. Dank ook aan de harmonie Concordia die steeds zorgt voor de 
muzikale bijdrage. 
 
Drie burgemeesters waren op deze gelegenheid aanwezig: 
naast burgemeesters Van Cronenburg en Van Merrienboer 
was ook de burgemeester van Lochristi, Yves De Swaene 
aanwezig. In de speeches ging men dieper in op de 
toestand waar Europa en de wereld zich in bevinden. Iedere 
dag worden we in de media op schokkende wijze 
geconfronteerd met de gevolgen van oorlog. Zoveel 
beelden van verschrikkelijk geweld in Oekraïne, Israël en 
Gaza om maar de meest bekende oorlogen te noemen. Zo 
veel duizenden kinderen die sterven of voor het leven 
getekend zijn. Bloed, geweld, wanhoop. Niemand kan 
onverschillig blijven bij die verschrikkelijke beelden. 
Mensenlevens zijn daarbij van geen tel. Oorlog voeren is als 
een videospel geworden. Onpersoonlijk, drones, raketten en bommen vernietigen mensenlevens alsof het 
een spel is. Uiteindelijk worden de meeste conflicten altijd beëindigd via onderhandelingen tussen de 
strijdende partijen.  
We moeten de mensen steunen die niet aanvaarden dat oorlogsmisdaden worden gepleegd en 
mensenrechten worden geschonden om de strijd te winnen. Oorlog en alle anderen vormen van geweld zijn 

mensenwerk, vrede is dat ook . 

 

Naar een groener Vlaanderen met het Vlaams kampioenschap Tegelwippen 
 
Van 21 maart tot en met 31 oktober 2023 was Vlaanderen in de ban van het eerste Vlaamse 
Kampioenschap Tegelwippen.  
Iedereen kon meedoen door tegels uit te breken in zijn voor-, achter- of geveltuin. Steden en 
gemeenten namen het tegen elkaar op om het meeste tegels eruit te wippen. Op 9 november 

werden de winnaars bekendgemaakt. Wachtebeke 
eindigde op een verdienstelijke 5

e
 plaats met 20.241 

gewipte tegels.  
 
Waarom tegelwippen? Omdat het leuk is! En als we 
tegels vervangen door gras, bloemen, bomen en 
geveltuinen, dan maken we Vlaanderen 
klimaatbestendig, aantrekkelijker voor dieren en 
nuttige insecten, koeler op warme dagen en ook 
veel mooier! Geen idee hoe je eraan begint of voor 
welke planten je best kiest? Neem een kijkje op de 
inspiratiepagina www.vk-tegelwippen.be. 
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Café Rembrandt

Bij Danny

Dorp 102

9185 Wachtebeke

Tel. 09/345.80.56

gesloten op dinsdag

 

KAPSALON MARLEEN 
RAMONSHOEK 1A 

 

TEL.09/345.09.45 
GSM 0479.80.32.68 

Dorp 74, 9185 Wachtebeke Tel : 09 345 05 35 

Open: dinsdag tot zaterdag : 9 uur - 18 uur 

Maandag : gesloten 

Open Ma, di & woe: 11.00 - 18.00 Vrij: 11.00 - 17.00 Za: 9.00 - 14.00 Do & Zo gesloten 

Belegde broodjes - Croques - Spaghetti - Lasagne - Salades - Pannenkoeken - Wafels - IJs 
Burgers 

Dr. Jules Persynplein 1, 9185 Wachtebeke 

Uit  
Sympathie 

 

Uit  
Sympathie 

 

 

Uit  
Sympathie 

tel:09%20345%2009%2045
tel:0479%2080%2032%2068
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Open: 9-12u30 e.v. 14-18u30 - 
zaterdag. tot 12u30 

Gesloten: zondag en maandag-
voormiddag 

 

Buiten de openingsuren of bij u 
thuis op afspraak 

 

Stationsstraat 49 Wachtebeke 09 345 96 66 

 

B.B.T.K.-V.K., de Bond der Bedienden, Technici 
 en Kaderleden, Aangesloten bij het A.B.V.V. 

Hoofdkantoor: Vrijdagmarkt, 9, 9000 Gent 
 

Tel 09.265.52.70 
e-mailadres: admin.gent@bbtk-abvv.be 

  
Openingsuren:  

Maandag van 9u tot 12u en van 14u tot 16u30 
Dinsdag van 9u tot 12u en van 14u tot 16u30 

Woensdag van 9u tot 12u – namiddag gesloten 
Donderdag van 9u tot 12u en van 14u tot 18u30 

 

 

 

mailto:admin.gent@bbtk-abvv.be
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Innovatief woonproject voor het oud rusthuis 
 
Wachtebeke wenst op de site van het voormalige rustoord De Mey een beeldbepalend en kernversterkend 
woonproject te realiseren. Deze plek in de gemeente vraagt om een kwalitatieve ontwikkeling. Op de 
gemeenteraad van 30 juni 2022 werd de selectieleidraad voor de reconversie van deze site goedgekeurd. 
De gemeente ziet met het project een uitgelezen kans om een wijk te creëren waar vernieuwend en inclusief 
wonen centraal staat. Een voorbeeldproject dat de toon zet voor toekomstige innovatieve ontwikkelingen in 
de gemeente. 
De gemeente wil een leefbare kern creëren door de uitbouw van de publieke ruimte te versterken met 
aandacht voor kwalitatieve groenruimtes en aandacht voor de beeldkwaliteit van het dorpszicht van 
Wachtebeke. Door de publieke ruimte te verbinden, wordt een groene schakel richting de Moervaart 
gerealiseerd. 
Als overkoepelende projectbegeleiding van het totaalproject werd intercommunale Veneco door de 
gemeente Wachtebeke aangesteld. 
Er dienden drie kandidaten een offerte in. Uiteindelijk nam slechts één firma deel aan de bevraging van de 
beoordelingscommissie. Op basis van de controle van de randvoorwaarden en gunningscriteria luidt de 
conclusie als volgt: Het voorstel voldoet aan de gestelde minimumeisen uit het bestek.  
Veneco vraagt een mandaat aan het vast bureau 
van het bestuur Wachtebeke om de 
onderhandelingen met inschrijver Acasa op te 
starten op basis van het verslag van de 
beoordelingscommissie. Na de 
onderhandelingsfase zal door Veneco een 
eindverslag opgemaakt worden, dat een laatste 
keer ter ondertekening aan de voltallige jury van 
de beoordelingscommissie wordt voorgelegd. Het 
eindverslag wordt vervolgens ter goedkeuring 
voorgelegd aan het vast bureau. Na goedkeuring 
van het eindverslag, kan de opdracht gegund 
worden aan de inschrijver. De effectieve verkoop 
wordt pas gesloten na ontvangst van de 
omgevingsvergunning. 
 

Uitbreiding zone 50 langs Walderdonk  
 

Na de herstelling van het wegdek van de N449 tussen de Walderdonk en de OCAS-rotonde krijgen we de 

vraag om de snelheid daar terug naar 70 km/u te brengen. De slechte staat van het wegdek had echter niks 

te maken met onze beslissing de snelheid te verlagen naar 50 km/u.  
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Hieronder onze motivaties: 

1. Vlaanderen heeft de ambitie om tegen 2050 het aantal verkeersdoden naar 0 te brengen. Eén van de 

zaken die hiertoe moeten bijdragen is het wegbeeld in heel Vlaanderen zoveel mogelijk te 

uniformiseren. Zo zal op een weg met fietssuggestiestroken (gemengd verkeer) slechts 30 km/u 

toegelaten zijn (vb het Dorp).  Voor 50 km/u gebruiken we het wegbeeld met aanliggende, verhoogde 

fietspaden (vb. Meersstraat). En voor 70km/u (of meer) zullen er vrij liggende fietspaden vereist zijn die 

minstens door een strook van 1,5 m zijn gescheiden van de weg (vb. R4). Verticale constructies, zoals 

een haag, zijn geen reden om de strook smaller te maken. In Wachtebeke zijn er momenteel geen 

wegen die voldoen aan de vereisten om 70km/u toe te staan. Volgens bovenstaande criteria is de 

N449 zelfs niet geschikt voor 50 km/u daar het hier gaat om aanliggende en gelijkliggende 

fietspaden, in de volksmond ook wel “moordstrookjes” genoemd.  

2. In 2007 hebben Wachtebeke, Lochristi, AWV en Aquafin een project opgestart om de riolering aan te 

pakken langs de N449 en daarbij te zorgen voor veilige fietsinfrastructuur. Vanaf de OCAS-rotonde tot 

de bebouwde kom aan Walderdonk zou er een vrij liggend fietspad komen met een tussenstrook van 

minstens 1,5m. Na realisatie van dit vrij liggend fietspad zal 70 km/u daar dan ook de snelheid zijn voor 

de auto's.  

3. Omdat er heel veel schoolgaand, fietsend verkeer is vanuit Wachtebeke richting Zelzate hebben we de 

suggestie gedaan om het mountainbikepad in het Kloosterbos van de fietssnelweg F41 tot de OCAS-

rotonde fietsvriendelijker te maken voor de gewone fietser. Het mountainbikepad ligt er bij regen 

modderig bij, bij droogte veel los en mul zand en in normale weersomstandigheden met korte golfjes 

wat normaal fietsen onmogelijk maakt. De fietsers fietsen dan ook op de "moordstrookjes" langs de 

N449. Om het mountainbikepad berijdbaar te maken zouden er toeslagstoffen moeten gebruikt worden 

en dat wordt niet toegestaan in bosgebied.  

4. Er is geen riolering op het stuk N449 van het begin van het Kloosterbos tot de OCAS-rotonde. Bij 

regenweer staat het water tot op de baan en worden fietsers verplicht op de baan te rijden. Reken daar 

nog eens het zwaar verkeer bij en je komt tot een dodelijke cocktail voor onze Wachtebeekse 

schoolgaande jeugd. Daarom heeft dit bestuur beslist de snelheid op dit stuk weg te verlagen naar 50 

km/u tot het nieuwe fietspad een feit is.  

 

Het nieuwe net van De Lijn in Wachtebeke vanaf 6 januari 2024 
 
Op 6 januari 2024 start de volgende fase van Hoppin, de 
nieuwe mobiliteitsvisie van de Vlaamse overheid. Vanaf 6 
december 2023 kan je via www.hoppin.be de nieuwe 
netplannen en perronindelingen raadplegen van regio's 
waar het nieuwe net quasi helemaal wordt uitgerold.   
 
Wil je weten wat er voor jou wijzigt in Wachtebeke, bekijk 
de meest actuele informatie en kaart op onze 
gemeentelijke website (in de zoekbalk plaats je de titel van 
dit artikel). Je route uitstippelen kan je heel makkelijk via 
de Hoppinreisplanner van De Lijn.  
Bepaalde trajecten krijgen een aangepaste bediening of 
een nieuw nummer, ’s avonds wordt er op de belangrijkste 

lijnen langer gereden, en er is een volledig nieuwe lijn 79 die Wachtebeke en de kanaaldorpen gaat 
bedienen. We zetten hieronder even de voornaamste wijzigingen op een rijtje.  
 
Lijn 76 “Wachtebeke Zwaluwlaan en het eindpunt Gent Sint-Pietersstation Perron 4” 

• Lijn 76 rijdt in de spits voortaan om het halfuur richting Wachtebeke. Op andere momenten blijft dat om het 

uur. 

• In Wachtebeke kan je voortaan ’s avonds later mee met lijn 76. Tot Lochristi zijn er 's avonds ook extra late 

bussen. 
Lijn 49 Zele - Lokeren - Moerbeke Waas – Zelzate 

• Alle ritten volgen voortaan dezelfde reisweg tussen Zelzate en Lokeren. 

• Op weekdagen rijden de bussen verder tot Zele. In Lokeren gaat het voortaan via Daknam in plaats van 

via de Eksaardebaan. 

http://www.hoppin.be
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• De bussen rijden niet meer langs de wijk Wachtebeke Warande. 

• Van maandag tot zaterdag heb je elk uur een bus, op zondag is dat om de twee uur. Op schooldagen rijden 

er extra bussen tijdens de spits. 
Lijn 79 Oostakker - Sint-Kruis-Winkel – Wachtebeke - Zelzate 

• Deze nieuwe lijn gaat via Oostakker, Desteldonk, Mendonk (na heraanleg Spanjeveerbrug), Sint-Kruis-

Winkel, Wachtebeke, Arcelor Mittal, het busstation in Zelzate en PC Sint-Jan-Baptist. 

• Elke dag van de week kan je om het uur rekenen op een bus. 

• Aan de halte Oostakker Dorp kan je vlot overstappen op lijnen 12b, 70 en 71 richting Gent-centrum. 

Lijnen 737 en 738 Gent Sint-Pieters – Oostakker – Wachtebeke - Zelzate/Overslag 

• De vroegere lijn 73 wordt omgevormd naar lijnen 737 en 738. 

• Beide lijnen volgen hetzelfde traject tussen Gent en Wachtebeke. De bussen gaan langs Desteldonk en 

Sint-Kruis-Winkel. Vanaf Wachtebeke volgen de lijnen een verschillende reisweg.  

• Lijn 737 rijdt verder naar Zelzate en eindigt daar aan het busstation. Lijn 738 heeft als eindpunt Overslag. 

• Beide lijnen rijden enkel op schooldagen. 

Deze haltes in Wachtebeke krijgen een nieuwe naam 

• Wachtebeke Meersstraat wordt Wachtebeke Overledebrug. 

• Wachtebeke Peene wordt Wachtebeke Knokkestraat. 

• Wachtebeke Walderdonk wordt Wachtebeke Petunialaan. 

• Wachtebeke Warande wordt Wachtebeke Zwaluwlaan. 

• De halte “Wachtebeke Kerkstraat” verdwijnt. 

 
Op plekken waar de vraag naar vast openbaar vervoer niet zo groot is, biedt ‘De Lijn Flex’ mogelijk een 
oplossing. Want dan vervangen flexbussen op heel wat plaatsen de gekende belbussen. Kom al op 6 
december 2023 te weten of je (een deel van) je traject kan afleggen met flexvervoer. Je rit boeken kan dan 
met de Hoppinapp (24 op 7 beschikbaar) of via de Hoppincentrale (0800 12 2 12). Daarnaast worden de 
diensturen en bepaalde haltes aangepast, om zo goed mogelijk aan te sluiten op het vaste openbaar vervoer. 
Aan deze haltes neem je voortaan enkel nog de flexbus: 

• Wachtebeke - Domein Camping 

• Wachtebeke - Domein Zwembad 

• Wachtebeke – Kalvebrug 

De meeste van de huidige belbushaltes worden opgenomen in het flexvervoer. Er komen ook heel wat 
nieuwe haltes voor de flexbus bij. Een overzicht van deze haltes kan je vinden in de app van de 

Hoppincentrale. 
 

Verbouwingen de BIB en Cultuurhuis  

 

Een verbouwing is uitkijken naar beter, maar het brengt ook uitdagingen met zich mee. Onverwachte 
gebreken van het gebouw komen boven, vertraging op 
materiaalleveringen waardoor deadlines niet gehaald 
worden, budgetoverschrijdingen en communicatie-
problemen eisen een emotionele tol bij de 
medewerkers. Grote dank en bewondering zijn dan ook 
op hun plaats voor onze mensen van de BIB, de 
cultuurdienst en de technische dienst. Op het moment 
van dit schrijven zijn de schilderwerken in de 
bibliotheek in volle uitvoering en het baliemeubel is 
geplaatst. De vloerbekleding is aangebracht en er is 
van de gelegenheid gebruik gemaakt om de oude TL-
verlichting te vervangen door LED. De vloer in de 
inkom werd verwijderd en alles wordt in gereedheid 
gebracht voor het plaatsen van de vloermat. Daarna 
volgt de installering van de schuifdeuren. Nu de 
afbreekfase voorbij is, zitten we volop in de opbouw.  

Daardoor kon de werfzone verkleind worden en op maandag 20 november werd de bar in de foyer terug 
geopend tot groot genoegen van onze bezoekers. Zonder verdere vertragingen is het de bedoeling om de 
heropening van het cultuurhuis te vieren op de nieuwjaarsreceptie. Fingers crossed!  
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COVID: Een geslaagde najaar vaccinatiecampagne 
 

Het gevoel leefde bij velen dat de opkomst voor de COVID-19-vaccinatie hoog was. Dit kunnen we sinds 
kort ondersteunen met reële cijfers. Onderstaande cijfers zijn gebaseerd op de registraties in Vaccinnet tot 
eind november 2023. (Het uiteindelijke totaal kan dus nog hoger liggen). In totaal werden 33.842 inwoners 
van ELZ Scheldekracht gevaccineerd. Dit is ongeveer 1/4 van alle inwoners. De opkomst was vooral hoog 
bij de 65-plussers en ligt hoger dan de cijfers voor de provincie Oost-Vlaanderen en Vlaanderen:  

• Bij de groep van 65 tot 79 jaar bedraagt de opkomst in ELZ Scheldekracht 65,18%. Voor de provincie 

Oost-Vlaanderen en Vlaanderen bedraagt de opkomst respectievelijk 59,83% en 59,44% 

• Bij de groep van 80-plussers bedraagt de opkomst in ELZ Scheldekracht 68,93%. Voor de provincie Oost-

Vlaanderen en Vlaanderen is dit respectievelijk 66,69% en 66,12% 
In 6 van de 8 gemeenten lag de opkomst een pak hoger dan de opkomst voor heel Vlaanderen. In Wachte-

beke en Wichelen lag de opkomst net iets lager. 

 

Noodsticker  
 

Vanaf november is deze noodsticker ver-
krijgbaar. Vul uw belangrijkste contacten in 
en kleef de sticker aan de binnenzijde van 
uw voordeur. Op die manier vinden de hulp-
diensten heel snel  wie te verwittigen in 
noodgevallen.  
De stickers worden u gratis aangeboden 
door de gemeente. U kunt de sticker opha-
len aan de balies van beide WZC, DeMey 
en Moervaartheem. Ook  in het gemeente-
huis, het cultuurhuis en bij alle apothekers 
en huisartsen op Wachtebeke.  
 

Sociaal Woonbeleid 
 

Het toewijsreglement van de nieuwe woonmaatschappij is gestemd in de gemeenteraad van november 
2023. In de nieuwe sociale woonmaatschappij Woonpijler zullen naast de toewijsregels die Vlaanderen ons 
oplegt ook de doelgroep van alleenstaanden met kind(eren) opgenomen worden. Bestrijden van kinderkans-
armoede is een prioritair beleidsdomein. Alleenstaanden met kind(eren) bevinden zich meestal in een kwets-
bare financiële situatie, worden omwille van hun situatie gediscrimineerd op de woningmarkt, kunnen geen 
job laat staan een extra job nemen omwille van de zorg voor de kinderen. Door onze toewijs uit te breiden 
naar die groep hopen we ook een antwoord te kunnen bieden op die woonnood. 
De toewijsregels van Vlaanderen opgelegd zijn: 

• 50% van de toewijs : In de laatste 10 jaar minstens 5 jaar onafgebroken in de gemeente gewoond hebben 

• 20% van de toewijs: gaat naar wat het vroegere SVK model was, mensen die in de dakloosheid zitten of 

er dreigen te komen. 

• De overige 30% gaat naar 65+ers , rolstoelgebruikers, interne mutaties. 

Door de 4 gemeenten in het werkingsgebied is beslist om de alleenstaanden met kind(eren) in die laatste 
groep onder te brengen. 
Verder is het vanuit Vlaanderen nog steeds de opdracht om een rationele bezetting te hanteren. Rationele 
bezetting wil zeggen dat er geen grote huizen aan kleine gezinnen worden toegewezen. Evenmin kleine hui-
zen toewijzen aan grote gezinnen.  
 

Burgemeesters voor iedereen 
 
Op de gemeenteraad van november kwam de inclusie-
ambassade zich voorstellen. Ambassadeur Tom De 
Grauwe, schepen in Lochristi is ambassadeur en gaf 
samen met Charlotte een toelichting over wat inclusie 
en toegankelijkheid kan betekenen in onze gemeente. 
De inclusieambassade streeft naar een inclusieve ge-
meente, toegankelijkheid in al zijn facetten.  
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Publieke gebouwen toegankelijk maken voor mensen met een beperking. Inclusief en betaalbaar wonen in 
het dorpscentrum bepleiten. Werkkansen bieden. Opvangplaatsen in de kinderopvang realiseren. Participatie 
in de adviesraden op de gemeente. Toegankelijkheid in cultuur en sport promoten.  
Wij zijn alvast fan en beloven om in ons beleidsplan naar de toekomstige gemeente Lochristi, 
toegankelijkheid mee op te nemen.  
 

Straatnamen 
 

De werkgroep straatnamen heeft samen met de Cultuurraad de voorstellen voor nieuwe straatnamen 
doorgenomen. 
 
Per straat zijn 2 tot drie voorstellen gefilterd. Die voorstellen gaan nu naar het college. Eens ze daar 
gepasseerd zijn start begin volgend jaar de stemprocedure op voor de inwoners van die straten. Enkel 
inwoners en grondeigenaars kunnen kiezen voor de voorstellen voor hun eigen straat. Men kan niet kiezen 
voor een andere straat dan degene waar men zelf woont of een bedrijf heeft. Ten laatste op de 
gemeenteraad van juni zullen de nieuwe namen goedgekeurd worden. Dit geeft wat tijd aan de bedrijven om 
zich te organiseren.  
 
Op 01/01/2025 zijn de nieuwe straatnamen actueel. Vanuit de gemeente zal voldoende communicatie en 
ondersteuning komen voor alle betrokkenen. Zij zullen dan ook een apart schrijven ontvangen met alle to 
do’s en alles waar de gemeentelijke diensten zullen voor zorgen. Daarnaast betekent dit ook dat veel 
instanties moeten verwittigd worden, niet alleen de hulpdiensten maar ook alle GPS, Maps enz. 
Straatnaambordjes moeten besteld worden en ook opgehangen. De oude straatnaambordjes zullen wel nog 
een tijdje blijven hangen voor alle duidelijkheid.  
Benieuwd wat er allemaal uit de bus komt.  

 

Vernieuw uw lidmaatschap bij Anders 

Een jaar is snel voorbij. Tijd dus om ook het 
lidmaatschap van Anders te hernieuwen. Was je al 
lid en wil je lid blijven? Wil je lid worden? Dat kan! 
Zoals u weet krijgt u met ons lidmaatschap korting 
op de uitstappen van WAC en Curieus, dus laat 
deze gelegenheid niet aan je neus voorbijgaan. Het 
lidgeld bedraagt 5 euro per persoon, 2,5 euro per 
bijkomend persoon op hetzelfde adres. 
 
U kan uw lidgeld storten op de rekening van 
ANDERS  
BE97 0682 4762 3849. 
Wil u lid worden? Contacteer dan 
Heidi Misseghers (heidimisseghers@email.com - 
0477 90 30 12) 
Anita Van Cronenburg (anita.vc1@telenet.be - 
0479 20 14 12) 
 
Wij zorgen dat u uw lidkaart snel ontvangt.  

 

 

Word steunend lid van 
Anders 

€ 5 voor het eerste gezinslid, € 
2,5 per extra gezinslid (zelfde 

adres) 
 

Voor alle info, contactadressen en telefoonnum-
mers: 
Voorzitter: Heidi Misseghers, Cornilstraat 3B 
Secretaris: Eva Raman, Axelsvaardeken 9B 
Penningmeester: Anita Van Cronenburg,  
      Dr. J. Persynplein 4A (09/345.86.86)  


